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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen van Kernachtig Druten over de 
netcapaciteit voor zonneparken.

Kernboodschap 
Het aansluiten van zonneparken op het elektriciteitsnet wordt in de toekomst lastig. Er 
komt minder capaciteit beschikbaar door de warmtetransitie, door de realisatie van 
nieuwe gebouwen en door de toename van duurzame mobiliteit. Liander maakt daarom 
plannen voor een slimme, efficiënte en doelmatige uitbreiding van het net. 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

23-02-2021 Collegebesluit over beantwoording brief Vitaal Druten

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen

Vraag 1: Klopt het dat de capaciteit voor de komende jaren (5 jaren) niet voldoende is? 

Antwoord:  Op dit moment is er nog capaciteit beschikbaar. Door de warmtetransitie,
       toename woningbouw en bedrijvigheid en door duurzame mobiliteit, zal 
       Liander de capaciteit van het elektriciteitsnet de komende jaren moeten
       uitbreiden. Om dit slim, doelmatig en efficiënt planbaar te maken, is Liander
       ambtelijk in gesprek met onze gemeente (samen met Wijchen en 
       Beuningen). 

Vraag 2: Hoe gaat de wethouder om met het aanbod en de beperkte capaciteit? 

Antwoord: Zie antwoord op vraag 1. Wethouder wordt ambtelijk op de hoogte gehouden.
                Daarbij is het belangrijk dat initiatiefnemers vroegtijdig hun plannen kenbaar
                maken bij de netbeheerder. Dan kan de netbeheerder hiermee rekening
                houden bij de toekomstige uitbreiding van het elektriciteitsnet.

Vraag 3: Wie heeft het eerst recht om gebruik te maken van de capaciteit? 
 Is dat de eerste aanvrager? Of allemaal voor een kleiner gedeelte? 
 Wat doet dit met de projecten die al zijn uitgeschreven (vb uivermeertjes). 
 Hoe zit het met bezwaar, wat is het moment dat aanspraak kan worden 

              gemaakt op capaciteit? 
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Antwoord: Liander hanteert net als andere netbeheerders, een beleid gebaseerd op basis
        van de volgorde van binnenkomst van nieuwe complete aanvragen. Het
                uitgangspunt is ‘wie het eerst komt, die het eerst maalt (first com, first 
                served). 
                Voor Uivermeertjes geldt dat de aansluiting bijna gereed is. Liander zorgt in
                samenspraak met Liander voor een oplossing waarbij de maatschappelijke
                kosten zo laag mogelijk zijn en waarbij zo weinig mogelijk kabels in de grond
                nodig zijn.

Vraag 4: Indien er niet voldoende capaciteit is, wat gebeurt er met de gegunde 
              aanvragen? Moeten deze worden gerealiseerd, of kan er over 5 jaar obv 
              gewijzigde inzichten iets beters worden ontwikkeld?

Antwoord: Het college heeft alle zonneparken zorgvuldig geselecteerd. Zij voldoen aan 
                het gemeentelijk beleid. Het college vindt dat deze initiatieven gerealiseerd 
                mogen worden. Als er geen voldoende capaciteit is, dan kan het college niets
                anders doen dan wachten op de uitbreidingsplannen van Liander.


